
Styremøte Sør-Rogaland Brukshund klubb, internt dokument

Emne: Møtenr.
Ordinært styremøte 08-24
Dato: Lokasjon

23.10.24 SBK klubbhus
Referat ved: Signaturdato

23.10.2024
Tilstede: 
Isabelle, Pia, Unni, Johnny, Veronika
Fraværende:



Saksnr. Sak Mer informasjon Ansvarlig Frist Ei off. Status Vedtak
A1 Godkjenning av innkalling og dagsorden Fast sak Godkjent
A2 Godkjenning av referat fra forrige styremøte Fast sak Godkjent

B Hjemmeside, Facebooksider og Facebookgrupper Fast sak Godkjent 

C Regnskap pr. d.d
SALDO per 21.10.24 - 304 874,-

UTGIFTER
Gjennomgang FIKEN

Isabelle Fast sak Godkjent 

D Innkommet post Johnny Fast sak
E Sjekke Årshjul https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/ Fast sak
F Kurs Innkalle kursansvarlig ved behov Veronika Fast sak

G Vedlikeholdsplan
https://docs.google.
com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6Me
MP52/edit#gid=250452500

Fast sak

H Saker som skal prioriteres 57/24 Fast sak

https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500


Saksnr. Sak Mer informasjon Ansvarlig Ei off. Status Kommentar Vedtak / Forankring

106/21 Installasjon av vannmåler Stavanger kommune har pålagt oss å installere vannmåler N/A Pågående 08.02.22: Avventer informasjon 
fra kommunen.

30/23 Strømstøtteordning for frivillige 
organisasjoner

Forslag om å søke strømstøtte/se nærmere på støtteordninger
https://lottstift.no/for-frivilligheten/stromstotte/ Kjersti

Pågående

21.03.23: Kjersti undersøker 
dette.
18.04.23: Kjersti sender inn 
søknad om strømstøtte.
13.06.23: Kjersti sender søknader 
fremover fortløpende.

33/23 En varmepumpe virker ikke.

En av varmepumpene i hallen virker ikke og trengs å byttes ut. Johnny

Pågående

21.03.23: Johnny fikser ny 
varmepumpe.
13.06.23: Innkjøp av 
varmepumpe utsettes til høsten
19.09.23: Avventer å kjøpe inn ny 
varmepumpe til neste år.
09.04.24: Avventer innkjøp da det 
ikke er nødvendig med ny enda.

46/23 Maling av klubbhus og leskur Vårdugnad - koordinere innkjøp av maling Kjersti Pågående 22.08.23: Utsettes til våren 2024
09.04.24: Utsettes til 2025.

17/24

Bookingsystem 
Problemer med dobbeltbooking av treninger:
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGxRnkRKHGjbPqslSNSPcLVgqKl Isabelle/Pia

Pågående

09.04.24: Webansvarlig endrer 
bookingtidspunktet for nytt døgn kl. 
03 på natten. Informerer medlemmer.
24.09.24: Det var ca 10% flere 
medlemmer som var for ordningen. 
Det blir sannsynlig mer press på 
booking når det blir kaldere. Tar en 
ny vurdering på neste styremøte.
23.10.24: Ikke foreløpig større press 
på grunn av varm høst. Fremdeles 
gode treningsforhold ute. 

09.04.24: Fram til uke 24. 
har vi en prøveperiode der 
mandager og torsdager er 
åpne for alle uten 
bookinger. Evalueres 
gjennom google forms av 
medlemmene.
25.06.24: Utsetter 
evalueringen til etter 
sommeren.
13.08.24: Et google forms 
skjema blir lagt ut.

25/24 Sak unntatt offentligheten Pågående

34/24

Nye gjerder Sjekke mulighet for lettere gjerder. Gjerdene i dag er tunge å flytte på for vedlikehold etc. Veronika 

Lukket

09.04.23: Festivalgjerde med 
kompostgrinder i bunnen er billigste 
løsning. Pris må innhentes.
25.06.24: Veronika og Pia innhenter 
priser. Tregjerder inne og 
industrigjerder ute.
23.10.24: Nye innkjøp er ikke 
aktuelle på nåværende tidspunkt 
pga. klubbens økonomi.

41/24 Krav til nybegynnerkurs Medlem etterspør hvilke hinder som må være på nybegynnerkurs for å kunne trene i SBK Pia Lukket 25.06.24: Pia svarer deres kurs 
godkjennes.

49/24

Vedlikehold av kunstgress og 
rydderegler

Sette opp plan for vedlikehold av kunstgress (inkl utlysning ansvarlige på FB/nettside)
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1PvpRXurcs3unaOXoKV0YL1Wr1YBqrq-VUgijpi30fjQ/edit?usp=sharing Isabelle

Pågående

25.06.24: Plan for vedlikehold: 
Nøkkelroller med vaktplan. Isabelle 
setter opp et skjema og ber 
medlemmer melder seg på. De som 
skal kjøre må få opplæring av 
Johnny. Hege, Pia og Veronika 
bestiller børste og kjøper kjøretøy til 
å trekke børste. Disse må være på 
plass innen uke 32. Opplæring for 
kjøring av kunstgress tirsdag 13.08.
13.08.24: Innkjøp av plentraktor 
utsettes.
23.10.24: Fortsatt en utfordring at 
tunnelene ikke ryddes. Webansvarlig 
legger ut påminnelse.

37/24 Sak unntatt offentligheten Pågående
52/24 LP ønsker utvidet tid treningsstevner Søker om utvidet tid for 4 trenings stevner fra kl 1800 - sbk.styret@gmail.com - Gmail (google.com) Isabelle Lukket 24.09.24: Isabelle svarer.

53/24

Forspørsel om AG kurs Kurs med Esther Falck Jakobsen - sbk.styret@gmail.com - Gmail (google.com) Isabelle

Lukket

13.08: Noen sender epost til Pia for å 
be om nye datoer (AG før og etter 
datoene forespurt)
24.09.24: Pia foreslår 1-2 februar, 
styret godkjenner forslaget.

55/24 Sak unntatt offentligheten Monica Lukket

56/24
Medlem foreslår færre dugnadstimer for 
ungdommer. https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgzQVzFQzFlgfvbQJlHvbVhdtbbSH Monica Lukket

24.09.24: Det er rabbaterte 
medlemsavgift både i NKK og i SBK 
for barn. I tillegg til halv 
treningsavgift. Det er fellestrening 
finner sted flere dager i uken.

57/24

Årsmøte 2025 Mal for årsmøteprotokoll gjennomgås samt huskeliste over oppgaver og tilbakemeldinger fra årsmøte 2024 Pågående

23.10.24: Dato for årsmøte 11.02.25. 
Årsmøteinnkalling sendes ut innen 
28.01.25. Saker og kandidater må 
inn innen 14.01.25. Innen 17.12.24 
må datoens gjøres kjent for 
medlemmene. 

58/24

Medlemskveld
Medlem melder seg frivillig til å arrangere medlemskveld
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzNzwWJBjjmqTkMPpNddfcNvV Isabelle Lukket

24.09.24: Oppfordrer Martine til å ta 
50 kr i påmelding for å hindre 
"tomme" påmeldinger.
23.10.24: Martine tar kontakt dersom 
det er aktuelt.

59/24 Partitrening 2024
Forslag fra medlem om å sette opp partitrening 2024:
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzNwfRwFplqCnqvlLDrCCWBzm Isabelle Lukket

24.09.24: Isabelle svarer og kommer 
med forslag.

60/24 AG Kurs med Kjersti Jørgensen
Forslag fra medlem om å sette opp kurs mars 2025:
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzNvVsgWTHRKFSmkKqGDdXNvd Isabelle Lukket 24.09.24: Styret godkjenner kurset.

61/24 Rydding før kjøring av kunstgress Medlem som kjører kunstgress melder at medlemmer ikke rydder etter seg på torsdag trening Isabelle Lukket
24.09.24: Webansvarlig legger ut en 
påminnelse om rydding.

62/24
Forslag om endringer for bookingsystem Medlem foreslår endringer i bookingsystem: Isabelle Lukket

24.09.24: Flere av forslagene er ikke 
mulig å gjennomføre med dagens 
bookingsystem. Isabelle svarer.

63/24 Oppdatering av interne retningslinjer Oppdatere retningslinjer for eksterne instruktører: Må sende faktura, utvalgsmedlemmer har forkjøpsrett Lukket
23.10.24: Retningslinjene er 
oppdatert.

64/24 Vannkran ute virker ikke Johnny Pågående
23.10.24: Johnny bestiller ny 
vannkran og nytt toalett. 

65/24 Styremedlem trekker seg Nestleder trekker seg fra styret med umiddelbar virkning Lukket

66/24 Reservasjon av området i forkant av 
stevner

AG utvalget ønsker å reservere området hele helgen ved stevner
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVzXfRvbWnZfPRjRWVQVLvtqbW

https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJkPnPwhpJwJfKtrrSTxdZPTk Isabelle Pågående 23.10.24: Isabelle svarer utvalg.

67/24

Klage på renhold av toaletter og 
tilbakemelding fra toalettansvarlig

Det har kommet flere klager fra medlemmer om at toalettene er skitne/renhold ikke tilstrekkelig. Toalettansvarlig har sendt inn tilbakemelding om at 
toalettene skitnes utrolig raskt til, kun få dager etter vask. Ber om forslag til løsning.
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZxzTXhMTnPtKJTDXkLTRfTn Veronika Pågående

23.10.24: Johnny bestiller reperasjon 
av klosett som er ødelagt. 
Toalettansvarlig trekker seg.  Det er 
en utfordring at toalettene er skitne, 
også kort tid etter forrige vask. Rollen 
utvides til to personer. Toalettene bør 
vaskes 1 gang i uken. Kluter og 
vaskemidler sendes inn via 
refusjonsskjema, men må tas med 
fram og tilbake. Veronika legger ut 
og gjør en trekning av nye 
toalettansvarlig.

68/24 Forespørsel om forlengelse av kurs
AG kurs 7.-9. desember forespør om å forlenge kurs for å utvide antall deltakere
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJkVZdcjVtsxlRNXkbplVJSnK Unni Pågående

23.10.24: Styret godkjenner å utvide 
kurstiden for å få fylt opp kurset. 

69/24
Hoppteknikkurs

Medlem forespør å sette opp hoppteknikkurs
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZrFFWgTLGNPqxSPntCtcBKg Unni Pågående

23.10.24: Unni svarer at medlem må 
komme med forslag om ny dato, fordi 
3/4 helger i februar er booket med 
kurs/stevner.

70/24 NKK Rogaland inviterer til 
organisasjonskurs https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZxzTXhMTnPtKJTDXkLTRfTn Unni Pågående 23.10.24: Styret sender Unni og Pia. 

71/24
Vinterlagring Utsettelse av vinterlagring til frosten inntreffer Unni Pågående

23.10.24: Unni sender mail til 
agilityutvalget om utsettelse av 
vinterlagring av hinder grunnet mild 
temperatur og gode treningsforhold.

https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVxRKgXjsWrJvJXKpkwwJLJsPC
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQVxlLckKXpPPFbPWGpMPPxdsNt
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgzQVzFQzFlgfvbQJlHvbVhdtbbSH
https://mail.google.com/mail/u/3/#inbox/FMfcgzQXJZxzTXhMTnPtKJTDXkLTRfTn

